
Osadní výbor v obci Rozkoš 
Zápis z 1. veřejného zasedání OV Rozkoš v roce 2024 

 
konaného dne 8.3.2024, 18:00 – 19:30 hod 

 
 
Přítomni: Vyvadilová M., Horčic M., Kukeně V., Pejšková Z., Hrůzová L., Polidarová P., 
Brančovská M. 
Hosté: Ing. Petr Machek, Václav Křivánek, Martin Hendrych – uvolnění radní 
 
 
Program jednání: 
 

1. Uvítání a představení hostů 
2. Stoupací pruh a kruhová křižovatka na silnici I/34 Humpolec - Rozkoš 
3. Realizace v roce 2023 
4. Požadavky pro rok 2024 
5. Studie na silnici I/34 
6. Závěr a diskuze 
7. Oslava MDŽ 
 
 
1. Předsedkyně OV Rozkoš představila nové vedení města 
 
2. Pan starosta obyvatelům představil projekt ŘSD a obeznámil občany , že realizace by mohla 
být v roce 2027 – 2028. Obyvatelé byli obeznámeni s veřejným představením projektu, které 
občané můžou shlédnou na kanálu youtube – Město Humpolec. 
 
3.  V roce 2023 se podařilo : 
 

• Dodělání chodníčku u boudy na hřišti 
• Nákup 2 setů na hřiště 
• Nová deska na oltář do kapličky 
• Zabetonování trubky na stromeček u kaličky 
• Oprava rozbitého chodníku u č.p. 42 
• Oprava zábradlí u mostku u sv. Jana 
• Částečná úprava vzrostlých buků – dle obyvatel nedostatečná 
• Vypletí herní plochy na hřišti 
• Nová plot okolo budovy OV 
• Dokončení zateplení stropu v budově OV 
• Oprava studny 

    
4. Požadavky pro rok 2024 
 

• Zpevněná plocha u autobusové zastávky směr Herálec 
• Oprava okolo kanálu u č.p. 30 
• Pomalování zdi na hřišti 
• Retardér na silnici směr Vilémov 
• Úsekové měření 
• Zajištění zimního prohrnování 
• Odplevelení stezky 



• Umístění solárního osvětlení u č.p. 76 
• Sečení pozemku 44/3 
• Výkup pozemku u lesa 180/40 a 180/24 
• Vybudování 2 bodů VO ke hřišti 
• Nový radar na silnici II/348 
• Posun radaru na silnici I/34 směr z HB 
• Papírový policista na silnici I/34 u výjezdu na HB 
• Nákup pivních setů 10 kusů 
• Dosypání zeminy u chodníku směr Herálec 
• Zažádat na ŘSD o úpravu dopravného značení na silnici I/34 – jedná se o přerušovanou 

čáru, která vede celou naší obcí. Byla by zde vhodná plná čára, tak jako v jiných obcích. 
• Úprava cesty k č.p. 76 – jedná se o lesní cestu – jedinou příjezdovou cestu k tomuto č.p. 

a soused této parcely pan Václav Holub tuto cestu poškodil, když začal stavět svůj dům. 
( Těžká technika) Cesta je v deštivém počasím prakticky normálním autem neprůjezdná. 

 
5.  Pan starosta  seznámil obyvatele, že v obci bude probíhat studie četnosti projížděných vozidel a 
dodržování rychlosti v obci. Předsedkyně OV Rozkoš ještě doplnila, že v obci již proběhla 
akustická studie, kterou zadalo ŘSD a výstup z ní by měl být ještě tento rok. 
 
6. V diskuzi proběhl návrh OV Vilémov přemístit jejich „ Hnízdo“ ( kontejnery na tříděný odpad) 
přemístit do katastru Rozkoš a to na místo na silnici, která vede z Vilémova na Rozkoš. Do míst, 
kde je umístěn kontejner na BIO. To obyvatelé jednohlasně zamítli, již z důvodu to, že asi o 70 m 
dále ve směru do Rozkoše jsme zlikvidovali „Hnízdo“ pro obec Rozkoš,k které stejně převážně 
sloužilo více obyvatelům a podnikatelům z okolních částí města než z Rozkoše. Toto „Hnízdo“ bylo 
hned druhý den od vysypání plné. Závěr: „Hnízdo“ zde nechceme. 
Předsedkyně OV Rozkoš ukončila veřejnou schůzi v 19:30. 
 
7. Oslava MDŽ začala v 19:45, všechny přítomné ženy obdrželi od pánů z OV kytičku. Bylo pro ně 
připraveno i pohoštění a ve 20:00 hodin jim k jejich svátku přišli zahrát naši harmonikáři. Oslavy 
MDŽ se zúčastnili i naši muži, kteří si oslavu také moc užili. 
Děkujeme všem kdo přišli a užili si s námi tento krásný svátek. 
 
Závěr:  Další veřejnou uskutečníme na záčátku měsíce září. 
 
Zapsal :             Vyvadilová Michaela ………………….. 
místopředseda:  Miloš Horčic …………………………... 
ověřil:                Petra Polidarová ……………………….. 
ověřil:                Václav Kukeně …………………………. 
  

 
 

 


